
 

O TEH INFORMACIJAH V LAHKEM BRANJU 

 

INFORMACIJE V LAHKEM BRANJU SMO NAPISALI ZA VSE,  

POSEBEJ ZA TISTE, 

KI TEŽJE BEREJO, IN TISTE, 

KI SE MORDA ŠE UČIJO BRATI ALI 

ŠE NE ZNAJO DOBRO SLOVENSKEGA JEZIKA. 

V TEM BESEDILU UPORABLJAMO BESEDE V MOŠKI OBLIKI.  

BESEDE V MOŠKI OBLIKI VELJAJO ZA VSE LJUDI.  

ZAGOVORNIK NAČELA ENAKOSTI VE, DA SMO VSI ENAKOVREDNI.  

 

INFORMACIJE SO V LAHKO BRANJE PRIREDILI ŽIVA JAKŠIĆ IVAČIČ IN 

DR. KATJA VADNAL IZ ZVEZE SOŽITJE – ZVEZA DRUŠTEV ZA POMOČ 

OSEBAM Z MOTNJAMI V DUŠEVNEM RAZVOJU SLOVENIJE IN 

SODELAVCI ZAGOVORNIKA NAČELA ENAKOSTI.  

 

OBRAZEC SO PREGLEDALI DARJA LEVEC, MITJA LOVŠE HRIBAR, SAŠO 

ZRNEC, ANA VEČKO, TOMAŽ LENČE - TESTNI BRALCI IN UPORABNIKI 

VDC ŽELVA D. O. O. S STROKOVNO PODPORO MILENE STARKEŽ IN 

KOSANE JAREC. 

 

ZAGOVORNIK NAČELA ENAKOSTI SE ZAHVALJUJE VSEM, KI SO 

POMAGALI NAREDITI TE INFORMACIJE DOSTOPNE ZA VSE.  

 

DEL BESEDILA O KORONAVIRUSU JE POVZET PO INFORMACIJAH, KI JIH 

DELA ZAVOD RISA.  

 

PRI PISANJU TEH INFORMACIJ SMO SI POMAGALI S KNJIGAMI IN S 

SPLETOM: 

V BESEDILU SLEDIMO PRIPOROČENIM PRAVILOM ZA PISANJE LAHKEGA 

BRANJA V SLOVENŠČINI.  



 

TO SO PRAVILA IZ KNJIGE LAHKO JE BRATI: NASVETI ZA LAHKO 

BRANJE V SLOVENŠČINI, 2. ZVEZEK PRAVILA.  

KNJIGO, UPORABLJENE SLIKE IN DRUGE ZANIMIVE INFORMACIJE 

DOBITE NA TEJ SPLETNI STRANI: WWW.LAHKOBRANJE.SI.  

© SLOVENSKI ZNAK ZA LAHKO BRANJE: ZAVOD RISA.  

 

UPOŠTEVAMO TUDI EVROPSKA PRAVILA »INFORMACIJE ZA VSE«.  

DOBITE JIH NA SPLETNI STRANI ZVEZE SOŽITJE: HTTP://WWW.ZVEZA-

SOZITJE.SI/LAHKO-BRANJE.3.HTML 

V ANGLEŠČINI SE SMERNICE IMENUJEJO INFORMATION FOR ALL.  

DOBITE JIH NA TEJ SPLETNI STRANI: WWW.EASY-TO-

READ.EU/EUROPEAN-STANDARDS 

 

 

    © EUROPEAN EASY-TO-READ LOGO: INCLUSION EUROPE 

 

 

ZAGOVORNIK NAČELA ENAKOSTI JE UPORABIL FOTOGRAFIJE, KI SO 

BREZPLAČNO DOSTOPNE NA SPLETU, IN SICER: PROJEKT LAHKO JE 

BRATI (WWW.LAHKOJEBRATI.SI/SLIKE) IN WWW.PEXELS.COM.  

 

ZAGOVORNIK SE BO TRUDIL,  

DA BO O SVOJEM DELU TUDI V PRIHODNJE  

ZAGOTAVLJAL ČIM VEČ INFORMACIJ V LAHKEM BRANJU. 

 

http://www.lahkobranje.si/
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